
PROTOKÓŁ 
z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 17 czerwca 2021 r. 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 
• 12 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 
• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 
• Skarbnik Gminy – Marek Malinowski 
• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

Radni spóźnieni: Paczesny Piotr 

Radni nieobecni: Marian Batóg, Olech Marcin 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
3. Omówienie spraw bieżących. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 
 Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 11:11 otworzył Wiceprzewodniczący Rady 
Gminy Witold Leśniewski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych Rady Gminy. 
Przystąpił do omawiania projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Dębnica Kaszubska za 
2020 rok. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 
głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 
Spraw Społecznych 3 0 0 
Rewizyjna 1 2 0 
Infrastruktury i Budżetu 3 0 1 
Skarg, Wniosków i Petycji 2 0 1 

2) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania Wójta 
Gminy Dębnica Kaszubska z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 
głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 
Spraw Społecznych 3 0 0 
Rewizyjna 3 0 0 
Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 



Skarg, Wniosków i Petycji 3 0 0 

3) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy 
w 2020 roku. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. Opinie poszczególnych komisji 
w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 
Spraw Społecznych 3 0 0 
Rewizyjna 1 0 2 
Infrastruktury i Budżetu 3 0 1 
Skarg, Wniosków i Petycji 2 0 1 

4) Projekt uchwały w sprawie odwołania skarbnika Gminy Dębnica Kaszubska. 

Na posiedzenie o godz. 11:30 dołączył radny Piotr Paczesny. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 
głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 
Spraw Społecznych 3 0 0 
Rewizyjna 3 0 0 
Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

 Skarg, Wniosków i Petycji 3 0 1 

5) Projekt uchwały w sprawie powołania skarbnika Gminy Dębnica Kaszubska. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że kandydatka spełnia warunki określone w przepisach. 
Pani Bożena Rosińska ukończyła studia licencjackie na Wyższej Szkole Zarządzania w Słupsku na 
kierunku zarządzanie i marketing, studia magisterskie uzupełniające na Politechnice Koszalińskiej na 
kierunku ekonomia, także studia podyplomowe na Akademii Rolniczej w Szczecinie w zakresie 
rachunkowości. Kandydatka posiada Certyfikat Księgowy nr 700/2004 wydany przez Ministra Finansów, 
uprawniający do prowadzenia ksiąg rachunkowych. Kandydatka jest doświadczonym pracownikiem 
jednostek sektora finansów publicznych. Obecnie Pani Bożena Rosińska jest pracownikiem Sądu 
Okręgowego w Słupsku, była Dyrektorem Sądu Okręgowego w Słupsku. Zajmowała stanowisko 
Skarbnika Gminy Smołdzino, pracowała w Zarządzie Terenów Zieleni Miejskiej i Cmentarzy 
Komunalnych w Słupsku. Była też pracownikiem banku. Uchwała rodzi skutki finansowe w zakresie 
wypłaty wynagrodzenia dla nowego skarbnika gminy. Z uwagi na konieczność istnienia tego stanowiska 
w strukturze organizacyjnej, środki na wypłatę wynagrodzenia dla skarbnika są zaplanowane w budżecie 
gminy. 

Radny Piotr Paczesny zapytał czy kandydatka będzie obecna na sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zapytał czy został przeprowadzony konkurs na to 
stanowisko. 



Wójt Gminy Iwona Warkocka zapewniła o obecności kandydatki na sesji oraz udzieliła odpowiedzi, iż 
konkurs na stanowisko nie był przeprowadzany. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 
głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 
Spraw Społecznych 2 0 1 
Rewizyjna 1 0 2 
Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

 Skarg, Wniosków i Petycji 3 0 1 

6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 
wykorzystywanego do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego dla miejsca okazjonalnie 
wykorzystywanego do kąpieli. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że do gminy zwrócili się harcerze ze Związku 
Harcerstwa Rzeczypospolitej Okręgu Małopolskiego z informacją, że posiadają wszelkie zgody na to, aby 
nad Jeziorem Głębokim zorganizować obóz harcerski. Pod względem formalnym wszystkie zgody są, 
gmina ma za zadanie podjąć uchwałę, aby mogli wykorzystać kąpielisko. Organizatorem jest Związek 
Harcerstwa. Jest to idea, która powinna być propagowana na terenie kraju. Jest to także dobra promocja 
gminy, ze względu na to, że uczestnicy obozu to głównie mieszkańcy okolic Krakowa. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 
głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 
Spraw Społecznych 3 0 0 
Rewizyjna 3 0 0 
Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

 Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 0 

7) Projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Dębnica 
Kaszubska. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że treść regulaminu została przedstawiona na 
spotkaniu z sołtysami. Regulamin był przedstawiany przez pracownika Urzędu Gminy. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że ustawa o samorządzie gminnym dała 
możliwość wprowadzenia regulaminu, tak aby każdy z opiekunów miał przejrzyste i jednolite zasady. Po 
spotkaniu zgłoszono jedną uwagę, która została ujęta w treści regulaminu. Uwaga dotyczyła 
odpowiedzialności za zniszczone mienie gminy podczas trwania zajęć. Odpowiedzialność w tym zakresie 
została zniesiona. Opiekun świetlicy będzie odpowiadał za szkody niezgłoszone w protokole odbioru 
świetlicy. Za opiekę nad mieniem ma dodatek. 

Radny Bartłomiej Tutak oświadczył, iż w jego opinii nadzór nad świetlicami powinni sprawować 
pracownicy Urzędu Gminy. W regulaminie są wskazane ogólne określenia. Regulamin powinien być 
sprawdzony przez pracowników gminy. Nie może on rodzić skutków finansowych. Z sołtysem powinno 



się podpisać umowę zlecenie. Odradza podpisywanie oświadczenia, które stanowi załącznik do 
regulaminu. Zapisy o odpowiedzialności są jednoznaczne i nie ma żadnych odesłań. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że w pierwszej kolejności treść regulaminu i propozycję 
opieki nad świetlicą skierowano do sołtysów, gdyż byli tym zainteresowani, lecz sołtys nie ma obowiązku 
brania na siebie tej odpowiedzialności, mogą to być inni ludzie. Nikt nikogo do niczego nie zmusza. 
W przypadku uszkodzenia mienia opiekun będzie miał obowiązek to zgłosić, nie będzie za to odpowiadał. 
Odpowiada tylko za niewywiązywanie się z obowiązków, czyli brak zgłaszania wszelkich powstałych 
szkód. Do tej pory takiej regulacji nie było i nie było też szkód. Są odpowiednie regulacje kto i za co 
odpowiada. Mieszkańcom bliżej jest do sołtysa, aniżeli kogoś innego. 

Radny Piotr Paczesny oraz radny Roman Cech poparł odpowiedzialność za mienie w przypadku 
otrzymywania przez opiekuna wynagrodzenia. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że opiekun musi wiedzieć, że odpowiada za 
mienie gminy. Kiedyś świetlice były zarządzane przez GOK, jednak to nie do końca się sprawdzało. 
Mieszkańcy chcą mieć dostęp do świetlicy. W przypadku drobnych uszkodzeń funkcjonuje fundusz 
sołecki, z którego można dokupić naczynia itp. 

Radna Beata Sowińska poinformowała, że każdy sołtys dba o powierzone mienie lepiej niż o swoje. Od 
wielu lat jest sołtysem i nie widzi problemu w przedstawionym regulaminie, nie boi się podpisać 
oświadczenia. Zniszczenia mienia się zdarzają, ale nawet osoby wynajmujące czują odpowiedzialność. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 
głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 
Spraw Społecznych 3 0 0 
Rewizyjna 1 1 1 
Infrastruktury i Budżetu 3 0 1 

 Skarg, Wniosków i Petycji 3 0 1 

8) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębnica Kaszubska na 2021 rok. 

Skarbnik Gminy Marek Malinowski zapoznał z treścią uzasadnienia do uchwały. 

Radny Bartłomiej Tutak zwrócił uwagę, że w załączniku nr 4 dotyczącego funduszu sołeckiego przy 
sołectwie Starnice wpisane zostało „Doposażenie placu zabaw w Gogolewku”. 

Treść uchwały została skorygowana.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 
głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 
Spraw Społecznych 3 0 0 
Rewizyjna 3 0 0 
Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

 Skarg, Wniosków i Petycji 3 0 0 



9) Plan zbywania, nabywania i obciążania nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica Kaszubska. 

Do planu nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono głosowanie. 
Opinie poszczególnych komisji w sprawie planu: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 
Spraw Społecznych 3 0 0 
Rewizyjna 3 0 0 
Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

 Skarg, Wniosków i Petycji 3 0 0 

Ad. 3 
W sprawach bieżących radny Bartłomiej Tutak zapytał się jak Urząd Gminy zamierza 

rekompensować koszty dowozu dziecka do szkoły i jak będzie wyglądał zwrot? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka odpowiedziała, że nad tą sprawą pracuje prawnik. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że w związku ze złożeniem rezygnacji ze 
sprawowania funkcji sołtysa sołectwa Skarszów Dolny sołectwo od 30 czerwca pozostanie bez sołtysa. 
Należy rozważyć co będzie dalej z sołectwem. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że sołtys sołectwa Skarszów Górny przychyla 
się do propozycji połączenia sołectw. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski poprosił o udzielenie informacji o środkach finansowych 
dla gmin popegeerowskich. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła odpowiedzi, że gmina składała wniosek na 3 projekty. Przytoczyła 
treść odpowiedzi przesłaną z biura poselskiego. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska powróciła do tematu sołectwa Skarszów Dolny. 

Radna Jadwiga Lejczak poinformowała, że należy wysłuchać mieszkańców sołectwa Skarszów Dolny. 
Maja swojego kandydata na sołtysa. Nie można decydować za mieszkańców. 

Postanowiono o przeprowadzeniu spotkania z mieszkańcami w dniu 29.06.2021 r. o godz. 17:00 w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Dębnica Kaszubska. 

Ad. 4 
O godzinie 13:26 Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zamknął posiedzenie wspólne 

wszystkich komisji. 

 
 
 
Protokołowała: 
Emilia Szymaniuk 
 
 

 
 
 
Obrady prowadził:  
Witold Leśniewski 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
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